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§ 1 
Justering och närvaro 
Vice ordföranden Inger Stenelo utsågs att tillsammans med 
ordföranden Christer Bentzer justera dagens protokoll vilket 
ska ske onsdagen den 23 mars. 
 
§ 2  
 Anmälan av föregående protokoll 
Anmäldes att protokoll från rådets sammanträde 2016-01-28 
justerats den 29 januari. 

 
§ 3  
Anmälan av inkomna handlingar 
1. Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll 2016-02-16 
 
2. Tvärpolitiska gruppen, minnesanteckningar 2016-02-10 
 
3. Arbetsgruppen Tryggt Älvsjö, minnesanteckningar  
      2015-11-19 
 
Pensionärsrådet 
I kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll har man i § 13 
tagit upp att utvecklingsarbete med ”Tryggt mottagande i 
hemmet” kommer att påbörjas vid tre stadsdelsförvaltningar. 
Rådet pekar på vikten av att det finns bra rutiner för detta 
moment och kommer få närmare besked om hur det fungerar 
i Älvsjö.  
 
I samband med mötet i arbetsgruppen för ett Tryggt Älvsjö 
framförde Britt Petersson en fråga om byggtrafiken från 
bygget vid Solberga bollplan ska gå via Folkparksvägen eller 
genom Västberga industriområde. Trafikkontoret har lämnat 
besked om att man förbereder en arbetsgata som ska gå 
mellan Folkparksvägen och Lerkrogsvägen. All byggtrafik 
kommer dock inte att kunna undvikas på Folksparksvägen.  
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Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2016-03-31, § 4-9 
 

§ 4 
Anmälan av medborgarförslag om uppsättning av en 
permanent bajamaja i Älvsjöskogen 
Till Älvsjö stadsdelsnämnd har 2015-09-23 inkommit ett 
medborgarförslag enligt följande. 
 
”Jag och andra ledare har i samarbete med FHDBF och 
Friluftsfrämjandet bedrivit Familjerulle och strövare i den 
fantastiskt fina skogen i Älvsjö med ingång från 
Pukslagargatan under ett antal år. 
 
Det är otroligt många som har glädje av området och det är 
alltid full fart på barnfamiljer, motionärer och hundfolk. 
 
Det som saknas är en permanent Bajamaja för att idyllen ska 
vara fulländad. Det är lite svårt att hålla det men inte har i 
händerna och speciellt för barn. Det är inte så trevligt när 
man är ute i skogen och halkar i andras föroreningar. Som 
hundägare ska man plocka upp efter sin hund, men jag tror 
det är få motionärer som har hundpåse med sig om de skulle 
behöva uträtta sina behov i skogen. Alla vi som gläds åt den 
fina skogen under årstider ser med glädje fram emot en 
toalett som behövs. Älvsjö ska vara stolt över sitt fina 
naturområde och att den är så livligt frekventerad av alla 
åldrar.” 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2016-02-17. 
 
Pensionärsrådet 
Rådet har tagit del av ärendet och tillstyrker det förslag som 
medborgaren lagt. 
 
§ 5 
Svar på medborgarförslag om en grusad promenad- och 
joggingväg i Långbro park 
Medborgarförslaget innehåller förslag om att 
stadsdelsförvaltningen grusar en promenad- och 
joggingslinga parallellt med upplysta och asfalterade 
parkvägar och trottoarer i och runt Långbro park.  
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Stadsdelsförvaltningen bedömer att det inte finns utrymme i 
årets parkinvesteringsbudget för en grusad motionsslinga i 
Långbro park och föreslår därför att stadsdelsnämnden avslår 
medborgarförslaget.  
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2016-03-10. 
 
Pensionärsrådet 
Rådet har tagit del av ärendet och tycker att det är ett bra 
förslag som medborgaren lagt fram för att uppmuntra till 
motion i en trygg miljö. Rådet hoppas att förslaget kan 
förverkligas någon gång framöver då ekonomin så tillåter. 
 
§ 6 
Underlag för budget 2017 med inriktning 2018 och 2019 
Stadsdelsförvaltningen har upprättat förslag till budget 2017 
med inriktning för 2018 och 2019 för Älvsjö stadsdelsnämnd.  
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2016-03-17. 
 
Pensionärsrådet 
Rådet har tagit del av ärendet och ser fram emot en 
återkoppling på hur deras delaktighet och inflytande ska 
utvecklas.  
 
§ 7 
Kvalitetsgarantier för äldre 
Enheterna inom verksamhetsområdena barn, ungdom och 
vuxna samt äldre och funktionsnedsatta har tagit fram 
kvalitetsgarantier med enhetsmål för 2016. Garantierna har 
tagits fram med utgångspunkt från stadens budget, nämndens 
mål för verksamhetsområdena, brukarundersökningar samt 
enheternas tidigare uppföljningar och resultat.  
 
Kvalitetsarbetet inom nämndens verksamheter utförs i 
enlighet med stadens kvalitetsstrategi och är väl förankrat 
inom verksamheterna. Förvaltningsledningens bedömning är 
att enheternas mål med tillhörande arbetssätt stämmer väl 
överens med fullmäktiges prioriterade inriktningar och mål 
för verksamhetsområdena samt med nämndens mål. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2016-02-01. 
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Pensionärsrådet 
Rådet fick del av de kvalitetsgarantier som rör äldre enligt 
följande:  

- Enheten för äldre 
- Solberga vård- och omsorgsboende 
- Älvsjö servicehus och hemtjänst 

 
Rådet har tagit del av ärendet och konstaterar att 
kvalitetsgarantin för Älvsjö servicehus och hemtjänsten är 
något begränsad jämfört med övriga. Kerstin Karlstedt 
förklarade att arbete pågår med denna nya verksamhet och 
beskrivningen kommer att utvecklas till kommande år. 
Kvalitetsgarantier ska dock inte vara alltför detaljerade för att 
kunna fylla sin funktion.  
 
Rådet har två kontaktpersoner utsedda till servicehuset, som 
ser kvalitetsgarantierna som ett bra underlag för sin roll. 
 
§ 8 
Boendeplanering för äldre i regionen Västra Söderort 
2016 
Stadsdelsnämnderna har i uppdrag att årligen revidera sina 
regionvisa äldreboendeplaner. Reviderad boendeplan för 
äldre 2017, 2018-2019 med utblick mot 2030/2040 har 
lämnats in den 29 januari 2016 till Äldreförvaltning för 
samordning.  
 
I Region Västra Söderort ingår stadsdelsnämnderna 
Skärholmen, Hägersten-Liljeholmen och Älvsjö. 
Stadsdelsförvaltningarna har under flera år följt behovet och 
samverkat i planeringen av äldreboende i regionen.  
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat 2016-02-16. 
 
Pensionärsrådet 
Rådet har tagit del av ärendet och är intresserad att få veta 
mer om det s.k. mellanboende som introducerats som en ny 
boendeform i stadsdelen och om det är något som är aktuellt 
för Älvsjö. 
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§ 9 
Ekonomisk månadsrapport per februari månad 
Älvsjö prognostiserar per februari totalt ett resultat efter 
resultatdispositioner i balans med budget. Samtliga 
verksamheter prognostiserar resultat i enlighet med budget. 
Prognosen bygger dock på att volymerna ligger på samma 
nivå i snitt resterande månader som de första månadernas 
utfall samt att nämnden får full kostnadstäckning för 
ensamkommande flyktingbarn för året. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i en skrivelse 
daterad 2016-03-09. 
 
Pensionärsrådet 
Rådet har tagit del av ärendet och fick veta att förvaltningen 
infört skriftlig redovisning av prognosen som redovisas till 
nämnden varje månad. 
 
§ 10 
Övriga frågor 
a/ Kalendarium 2016 
Ett kalendarium för året har tagits fram som godkändes av 
rådet. Några punkter är preliminära och ska stämmas av med 
berörda tjänstemän.  
 
Rådet ska till informationen om park, trafik och byggnation 
som planeras den 21 april förbereda ev frågor som man kan 
ha och kan delges förvaltningen i förväg.  
 
Rådet önskar göra ett studiebesök på Solberga vård- och 
omsorgsboende till hösten, sekreteraren undersöker 
möjligheten. 
 
b/ Utdelning av folder om pensionärsrådet 
En informationsfolder om rådets roll och sammansättning har 
tagits fram och ska spridas på lämpliga ställen. 
 
c/ Samråd Kabelverket 
Stadsbyggnadskontoret anordnar samrådsmöte om 
Kabelverket etapp 3 den 1 juni, kl. 17-19 på 
medborgarkontoret. Alla intresserade är välkomna.  
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